
COME 2021 BEST STUDENT PRESENTATION 

COMPETITION:  

CALL FOR PARTICIPATION 

最佳学生报告比赛：参赛征集 

COME 2021 sincerely invites you to participate in the BEST STUDENT 

PRESENTATION COMPETITION. We recognize and encourage excellence in 

graduate and undergraduate studies in the field of optics and photonics. The competition 

will begin at 19:30 on 25 June 2021. In the competition, eligible applicants will present 

their work at a special oral session. The judging committee will make a decision based on 

the students’ presentations and responses to questions from the committee. In this 

competition, 15 oral presentations will be available on a first come first served basis. 

COME 2021 诚挚地邀请您参加最佳学生报告比赛。我们鼓励光学和光子学领域的研究生和本

科生来展示自己的优秀成果。比赛将于 2021 年 6 月 25 日 19:30 开始。比赛中参赛者将以口头

报告的形式介绍各自的研究工作。评审委员会将根据参赛者的演讲表现和对评委提问做出的回

应来进行打分。本次会议将设置 15 个学生报告参赛名额，先到先得。 

ELIGIBILITY 申请资格 

 A participant must be a full-time student, including undergraduates and graduate students 

(Master or Phd candidates). The participation shall be approved by his or her supervisor. 

Postdoctoral fellows or non-students are not eligible. 

参赛者必须是全日制学生，包括本科生和研究生（硕士或博士生），参赛者应得到其导师的

批准（需提供导师签署的同意书，本会议提供同意函模板）。博士后和非学生不具备参赛的

资格。 

 The student's area of research may either be theoretical or experimental in any of the 

general scientific and technical areas normally presented as part of COME 2021. 



参赛者的研究领域可以是 COME 2021 涵盖的任意理论性和实验性的科学技术领域。 

 Applicants shall make an online or offline presentation within five minutes, followed by 

three minutes of Q&A. The slides shall be written in English and the oral presentation 

can be made in either Chinese or English. 

参赛者应进行 5 分钟的线上或线下演讲以及 3 分钟的问答。幻灯片应以英文书写，口头讲述

可以选择中文或英文。 

 Due to the limited number of total participants, in order to encourage the diversity of reports, we 

suggest that the number of participants in the same group should be no more than two. 

由于总人数有限，为了鼓励报告多样性，建议同一位导师的组内最多不超过 2 位参赛者报名。 

APPLICATION PROCEDURE 申请程序 

Participants need to submit a one-page abstract of your presentation which may include a 

short (400-600 words) explanation of the contribution (figures are allowed), and a consent 

signed by the participant’s supervisor (a consent template is provided) by the submission 

deadline. The one-page abstract and the copy of scanned consent should be submitted via 

email as “.pdf” attachments to Shijie Feng (email: shijiefeng@njust.edu.cn) by 6 June 2021. 

For the accepted presentation, the participant will be informed by email. We will update 

the registration information of the student competition timely to the forum website 

(https://scilaboratory.com/h-nd-194.html#_np=112_429). 

参赛者需要在截止日期前提交一份一页的演讲摘要，简短介绍其研究成果和贡献（400-600 字），

并提交由参与者导师签署的同意书（将提供同意书模板）。演讲摘要和导师同意书的扫描件应

在 2021 年 6 月 6 日前以“.pdf”附件的形式通过电子邮件提交给冯世杰副教授（邮箱：

shijiefeng@njust.edu.cn），接收的口头报告将通过电子邮件通知参会者。我们会将报名情况及

时更新至会议网页（https://scilaboratory.com/h-nd-194.html#_np=112_429）。 

IMPORTANT NOTIFICATION 重要提示 

mailto:shijiefeng@njust.edu.cn


There is no formal proceedings in COME 2021. Thus, it is suggested that the applicants 

may present published works or scientific research experience. To protect your academic 

achievements, it is not recommended to report your preliminary ideas and results. 

COME 2021 不出版正式的会议论文集。因此，建议参赛者介绍已发表的工作或科研经历。为

了保护参与者的学术成果，不建议报告初步想法和未发表成果。 

CONTACT 联系方式 

Please contact us for any questions regarding the competition at shijiefeng@njust.edu.cn. 

如有任何关于竞赛的问题，请与我们联系，邮箱：shijiefeng@njust.edu.cn。 
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